
,11Vatal a

Érkezett : 2015 t2

Kepli Lajo s
országgyű lési képvisel ő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökériek

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország ,Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mikor hallja meg a Kormány a Balaton mellett élők hangját? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Balaton körül élők joggal érezhetik úgy, hogy a Kormány elhanyagolja szeretet t
tavukat. Az elmúlt hetekben a 2014-es alacsony vendégéjszakaszám-növekedés, majd a
Balaton Fejlesztési Tanácsnak szánt megalázóan kevés fejlesztési forrás híre borzolta a
kedélyeket .

A napokban a Balatoni Kör, a Balatoni Szövetség és több régiós szervezet közös
közleményben fejtették ki álláspontjukat a balatoni közlekedés támogatásával kapcsolatban .
Mint nyilván Ön előtt is ismert, a fenti szervezetek azt kérik a kormánytól, hogy a fővároshoz
hasonló mértékű hozzájárulást kapjon a Balaton közlekedési infrastruktúrája .

A fenti kérés mindenképpen megalapozott, hiszen az úthálózat, a tavat megkerül ő
kerékpárút is fejlesztésre szorul, valamint a Balaton megkerülését lehet ővé tevő vasúti vonal
is régi vágya az itt élőknek. De ugyan így fontos lenne például vízibusz járatokkal, régió s
buszjárattal, esetleg új komppal fejleszteni a közlekedési lehet őségeket .



A fenti fejlesztések a helyben él ők komfortérzetének javítása mellett nagyban
hozzájárulna a turizmus fejlődéséhez, fellendüléséhez is .

Mint helyben él ő , a Balatonért és környezetéért aggódó országgyűlési képviselő évek
óta szorgalmazom a fejlesztési források megnyitását, egy egységes fejlesztési koncepci ó
kidolgozását . Több alkalommal javaslatok, indítványok benyújtásával is igyekeztem
forrásokat teremteni a régiónak, ezeket azonban Önök nem támogatták. Miközben
milliárdokat költ az állam üresen tátongó stadionok építésére, fejlesztésére, a Balato n
mostohagyereknek számít a Fidesz-kormány számára .

Tisztelt Miniszter Úr! Meddig fordítanak még hátat a Balatonnak? Mikor hallják me g
az itt élők hangját és fordítanak megfelel ő figyelmet és anyagi forrást nemzeti kincsünkre, a
Balatonra?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . március 19 .

Tisztelettel :
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